
 

 

 

 

REFERAT  
GENERALFORSAMLING 

 

Torsdag den 2. marts 2023 kl. 19.00 

Solrød Aktivitets- og frivilligcenter 

Solrød Center 85, 2680 Solrød Strand 

 

 

REFERAT 

1. Valg af dirigent. 

REFERAT: 
Frank Djelert blev valgt som dirigent.  Han konstaterede at generalforsamlingen var rettidigt 

indkaldt jf. vedtægterne. 

Der var ingen kommentarer til, at Generalforsamlingen som fastsat i vedtægterne - ikke blev 

afholdt senest 1. marts 2023 

 

2. Valg af stemmetællere  
 

REFERAT: 

Stemmetællere vil blive valgt, hvis der bliver behov for det 

 

3. Formandens beretning  
v. Stig Johansen  
 

REFERAT: 

Stig Johansen aflagde kort beretning om året der var gået, 2022 – år 1 med en ny borgmester og 

en halveret Venstre byrådsgruppe. 

Efter at have slikket sårene, har vi i samarbejde mellem bestyrelse og byrådsgruppe besluttet at 

arbejde for at sikre Solrøds borgere den bedst-mulige kommune – og ikke bare sætte os ned og 

være sure. 

Vi vil gøre vort bedste for at afbøde de skader de løsgående missiler fra Liberal Alliance, DF og 

Vores Solrød er i gang med at påføre vores dejlige kommune, men uden hetz i sociale medier og 

pressen. 

Vi vil have borgmesterkæden tilbage efter KV25. 

Der er derfor sammensat en UDVIKLINGSGRUPPE KV25, som består af bestyrelse, byrødder, 

tidligere kandidater m.v. Arbejdet blev kort gennemgået. 

Stig Johansen opfordrede samtidig til, at man aktiv skaffer flere V-medlemmer. 

Herudover kommenterede Stig Johansen udviklingen af ”forkælelsessamfundet”, krigen i Ukraine 

og de foreløbige aftryk Venstre har sat på Christiansborg. 

 

 

 



 

 

 

4. Evaluering af Folketingsvalget 2022 
 v. folketingskandidat Charlotte Bisserup Bechfeldt 
 

REFERAT: 

Charlotte Bisserup gennemgik valgresultatet, og de mange drøftelser der har været omkring 

årsagen. Personligt fik Charlotte et godt valg, men da Venstre i regionen mistede 4 mandater blev 

der ikke i denne omgang en plads i Tinget. 

Efter at have slikket sårene er hun klar til at give det endnu en skalle. 

Charlotte takkede for indsatsen fra både kredsen og vælgerforeningen. 

Der var stor spørgelyst. 

 

5. Behandling af revideret regnskab samt forslag til kontingent 
 

REFERAT: 

Kasserer Søren Eggum var forhindret i at deltage, men havde udarbejdet skriftlige kommentarer. 

Stig Johansen gennemgik regnskab 2022 og forslag til kontingent. 

Begge dele blev godkendt. 

 

6. Fremlæggelse af forslag til budget og kontingent for 2024 
 

REFERAT: 

Kasserer Søren Eggum var forhindret i at deltage, men havde udarbejdet skriftlige kommentarer. 

Stig Johansen gennemgik dels revideret budget 2023 og forslag til budget 2024 samt kontingent 

2024. 

Kontingentet er uændret kr. 325 i 2024 

 
Begge dele blev godkendt. 

 

7. Behandling af indkomne forslag 
 

REFERAT: 

Der var ingen indkomne forslag 

 

 

8. Valg af formand. 
På valg er Stig Johansen 
 

REFERAT: 

Stig Johansen blev genvalgt 

 

 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
På valg er: Thomas Pedersen og Karen Davidsen.  Begge modtager genvalg 
 

 Herudover er følgende medlemmer af bestyrelsen ikke på valg: 

Søren Eggum, Britta Dalsø, Henning Madsen 
 

 

REFERAT: 

Thomas Pedersen og Karen Davidsen blev genvalgt. 



 

 

 
 
 

10. Valg af medlem til Regionsbestyrelsen 
 Bestyrelsen foreslår, at den bliver bemyndiget til at udpege et medlem 
 

REFERAT: 

Bestyrelsens indstilling blev godkendt 

 

11. Valg af medlem til Kredsbestyrelsen 
P.t. er Stig Johansen, Henning Madsen og Søren Egum medlemmer. 
Alle modtager genvalg 

 
 

REFERAT: 

Stig Johansen, Henning Madsen og Søren Egum blev genvalgt  

 
12. Valg af delegerede til Landsmødet 

 Bestyrelsen foreslår, at den bliver bemyndiget til at udpege delegerede 
 

REFERAT: 

Bestyrelsens indstilling blev godkendt 

 

13. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Revisor Tina Glimsager            -  modtager genvalg   
Revisorsuppleant Per Olesen - modtager genvalg 

REFERAT: 

Begge blev genvalgt 

 

14. Rigets tilstand v. Niels Hörup 
REFERAT: 

Niels Hörup gav orientering om det ofte problematiske samarbejde i byrådet. 

Alt går op i proces, og der er ingen fremdrift. 

De kommende budgetforhandlinger 2024 bliver spændende og udfordrende. 

Der var fra medlemmer en opfordring til, at vi får lidt mere politisk kant, og netop oplægget og 

forhandlinger om Budget 2024 som det sted, hvor vi begynder at blive lidt mere kritiske, men 

stadig konstruktive, da vi jo udgør borgmesterens parlamentariske grundlag.  

”Vi truer med at blive”, som Niels sagde.  

 

 

 

15. Eventuelt. 
REFERAT: 

     Intet 

 

 

 

_______________________________________________   ________________________ 
Frank Djelert Dato 
Dirigent 


